



# CARBON FOOTPRINT



## Let's adapt our transportation!

The transport sector produces the highest amount of greenhouse gases, and emissions from cars contribute the most carbon dioxide (CO<sub>2</sub>). Our vehicle choice strongly impacts the number of visits to the gasoline station. By choosing a vehicle model adapted to our travel habits, we can save up to 30% on fuel consumption.



\* Agir au quotidien : se déplacer autrement, WWF, 2024

### If you drive less than 30,000 km per year,

a city car is the ideal choice. For those who exceed this mileage, a sedan is better suited for long-distance travel.

### When buying a car, look at the energy label

on the vehicle for sale, which provides information on the vehicle's average fuel consumption and the rate of CO<sub>2</sub> emitted per kilometre.

### To find out a vehicle's fuel consumption,

visit the *ADEME* website.

# EMPREINTE CARBONE



## Adaptons nos modes de transport !

Le secteur des transports est le premier émetteur de gaz à effet de serre, et le dioxyde de carbone (CO<sub>2</sub>) provient en grande partie des émissions des véhicules automobiles.

Le type de véhicule que nous choisissons détermine la fréquence des visites à la pompe. En choisissant un modèle de véhicule adapté à nos habitudes de déplacement, nous pouvons économiser jusqu'à 30 % de carburant.\*



\* Agir au quotidien : se déplacer autrement, WWF, 2024

**Si vous parcourez moins de 30 000 km par an,**

une citadine est le choix idéal. Pour ceux qui dépassent ce kilométrage, une berline est mieux adaptée aux déplacements de longue distance.

**Lorsque vous achetez un véhicule, consultez son étiquette énergie,**

qui contient des informations sur sa consommation moyenne et son taux d'émission de CO<sub>2</sub> par kilomètre.

**Pour vous renseigner sur la consommation de carburant d'un véhicule,**

rendez-vous sur *le site de l'ADEME*.